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www.villaagarnasavean.se 
 

Protokoll fysiskt och digitalt årsmöte  
den 9 mars 2022 kl.19.00  
Equmeniakyrkan i Floda 

 
Närvarande: Johan Camp, Peter Glader, Roger Albinson, Gun-Britt Delsvik Svensson, 
Jasmine Juhlin och Elizabeth Peetso 
Revisor: Rein Leesment 
Valberedning: Annelie Nyberg och Ulf Nyberg 
Årsmötesordförande: Anna-Lena Holberg 
 
Övriga närvarande: Se Närvarolistan 
 
 
§ 1     Mötet öppnas  

Styrelsens ordförande Johan Camp öppnade mötet och hälsade de närvarande 
välkomna. 
 

§ 2 Anteckning av närvaro och upprättande av röstlängd 
Närvarolistan som är röstlängd hade alla deltagare anmält sitt deltagande till 
per e-mail. Totalt hade 55 personer anmält sig och 47 personer deltog fysiskt i 
lokalen och övriga deltog digitalt på mötet via Zoom. 
 

§ 3 Val av mötesordförande, sekreterare samt två justerare som också 
är rösträknare för årsmötet 

 Till mötesordförande för årsmötet valdes Anna-Lena Holberg. 
 Till mötessekreterare utsågs Elizabeth Peetso. 
 Att justera kvällens protokoll utsågs Bror Inge Helmfridsson och Peter 

Thörngren.  
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§ 4 Fråga om mötet blivit stadgeenligt kallat 
(Sekr. Elizabeth Peetso) 

 Vi har minst 30 dagar i förväg annonserat enligt följande: 
Annonsering har skett i följande tidningar med publicering 5-6 februari:  
Lokalexpressen Partille - når ut till 20 000 hushåll, 
Lokalexpressen Lerums - når ut till 20 000 hushåll, 
Alingsås Kuriren - når ut till 32 000 hushåll. 
 
E-post gick den 9 februari (direkt efter styrelsemötet den 9 februari) till alla 
registrerade medlemmar med email 2509 st. 
Påminnelsemail gick ut den 25 februari.   
Publicerat på vår Facebooksida den 9 februari.  
Publicerat på Villaägarna vid Säveåns hemsida den 9 februari.  

 
Dagordning samt årsmöteshandlingar har varit tillgängliga minst 7 dagar  
före årsmötet på föreningens hemsida. Regionkontoret har fått våra årsmötes-
handlingar den 25 februari.  
 
Mötet var behörigt utlyst då man minst 30 dagar, senast den 9 feb utlyst 
mötet samt skickat och hållt årsmöteshandlingarna tillgängliga enligt ovan,  
allt enligt stadgarna. 

 
Fram till den 2 mars hade totalt 55 medlemmar anmält sitt deltagande. 

 
§ 5 Fastställande av dagordning 

(Mötesordförande Anna-Lena Holberg) 
Dagordningen godkändes av årsmötet med tillägg av §22 Övriga frågor. 

 
§ 6 Verksamhetsberättelse 2021 inkl. Resultat- och Balansräkning 

(Ordf Johan Camp) 
 Kopior fanns att hämta på hemsidan samt i lokalen. Verksamhetsberättelsen 

för 2021 redovisades av styrelsens ordförande Johan Camp. Godkändes av 
årsmötet och lades till handlingarna. 
 
Notering: Under årsmötet fanns det några frågor kring detaljer i resultat-  
och balansräkningen som inte kunde besvaras fullt ut på årsmötet eftersom 
kassören tyvärr fått förhinder med kort varsel att närvara på mötet. 
Dock inget som påverkade godkännandet. Ett separat utskick till 
medlemmarna kommer att göras med ett klarläggande. 

  
§ 7 Redovisning av Revisionsberättelse 2021 

(Revisor Rein Leesment)  
Muntlig redogörelse lämnades av Rein Leesment. Revisionsberättelse för år 
2021 redovisades av revisor Rein Leesment. Ingen anmärkning fanns att 
notera. Kopia finns att hämta på hemsidan.  
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§ 8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen, verksamhetsåret 2021 
 (Revisor Rein Leesment) 
 I enlighet med revisorns förslag beviljades styrelsen ansvarsfrihet av årsmötet 

för räkenskapsåret 2021. 
 

Därefter lades Revisionsberättelsen till handlingarna.  
 

§ 9 Fastställande av Resultat- och Balansräkning 2021 
(Ordf Johan Camp) 

 Kopior fanns på hemsidan samt att hämta i lokalen. Föreningens Resultat- och 
Balansräkning för räkenskapsåret 2021 redovisades av ordf. Johan Camp. 
Godkändes av årsmötet och därmed utgick ordet preliminär ur Resultaträkning 
och Balansräkning, de är nu istället ”låsta”. 

 
§ 10 Disposition av resultatet enligt fastställd Balansräkning 
 (Ordf Johan Camp) 

Föreningens disposition av resultatet enligt fastställd Balansräkning för 
räkenskapsåret 2021 löpande räkning redovisades av ordf. Johan Camp och kommer 
att ingå i räkenskaperna. Godkändes och lades till handlingarna. 

 
§ 11 Behandling av förslag från styrelsen 
 (Ordf Johan Camp) Förslag ska vara inkomna 7 dagar före mötet senast den 2/3 

2022. Inga förslag fanns att redovisa. 
 
§ 12 Behandling av inkomna motioner 

(Ordf Johan Camp) Motioner ska vara styrelsen tillhanda 7 dagar före mötet senast 
den 2/3 2022. Inga motioner fanns att redovisa. 
 

§ 13 Beslut om årsavgift till föreningen för verksamhetsåret 2023 
(Ordf Johan Camp)  
Årsavgiften för förnyat medlemskap 2023 till den lokala föreningen är 55 kr  
(55 kr). Medlemsavgiften för medlemmar fastställs av Villaägarna Riks.  
Årsavgifterna är oförändrade, samt tidigare år redovisas i parentes. 
Mötet fastställde att av dessa avgifter går 55 kr (55 kr) till den lokala föreningen. 

 
§ 14 Beslut om arvoden år 2022 för styrelsen, revisorer & valberedning 

(Valberedningen: Annelie Nyberg och Ulf Nyberg) 
Valberedningen redovisade muntligen förslag för 2022.  
Årsmötet beslöt enligt förslag från Valberedningen att arvodet till föreningens 
styrelseledamöter och funktionärer för år 2022 ska fastställas enligt följande: 
Styrelsens ordf 6000 kr, vice ordf 3000 kr, kassör och sekr 4000 kr per person/år. 
Övriga ledamöter 2000 kr per person/år. Valberedning och revisorer 800 kr per 
person/år.  
 
Utöver detta tillkommer ett extra arvode för 1000 kr/år för släpvagnsansvar, 
Facebook/Instagram 500 kr/år, Hemsidan 500 kr/år och Medlemsvård 500 kr/år  
för de styrelsemedlemmar som ansvarar för respektive uppdrag inom föreningen.  
Alla arvodena är oförändrade sedan tidigare år. 
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§ 15  Verksamhetsplan inkl. budget 2022 
(Ordf Johan Camp) 
Kopior fanns på hemsidan samt i möteslokalen. Verksamhetsplanen för 2022 inkl. 
budget redovisades av styrelsens ordförande Johan Camp. 
Därefter godkändes Verksamhetsplanen av mötet och ska nu ligga till grund för 
föreningens verksamhet under året. 
 

§ 16 Fastställande av antal ledamöter i styrelsen 
 (Valberedningen: Annelie Nyberg och Ulf Nyberg) 

Enligt Valberedningens förslag fastställde årsmötet att styrelsen för år 2022 skall 
bestå av 6 ledamöter samt 1 ordförande. 

 
§ 17 Val av ordförande i föreningen under 1 år 
 (Valberedningen: Annelie Nyberg och Ulf Nyberg) 
 Enligt Valberedningens förslag omvaldes Johan Camp som styrelsens ordförande. 
 
§ 18 Val av övriga ledamöter i styrelsen under 1-2 år 
 (Valberedningen: Annelie Nyberg och Ulf Nyberg) 
 Stadgeändring togs på årsmötet 2020.  

Äldre ordalydelse: ”Styrelsen ska bestå av ordförande och ytterligare minst 2 
ledamöter. Årsmötet fastställer antalet styrelseledamöter. Mandatperioden är tiden 
mellan två årsmöten (1 år). Avgående ordförande samt övriga ledamöter kan väljas 
om.” 

 Ny ordalydelse: ” Ordföranden väljs för en mandatperiod. Övriga ledamöter väljs 
för två mandatperioder. Halva antalet väljs dock första gången för en mandatperiod. 
Har ledamot avgått i förtid genomförs fyllnadsval för återstående mandattid”. 

  
 Årsstämman 2020 utförde votering där majoriteten godtog förslag om ny 

stadgeändring. 
 

Enligt Valberedningens förslag omvaldes följande styrelseledamöter på 2 år: 
Gun-Britt Delsvik Svensson, Peter Glader och Elizabeth Peetso. 
 
Enligt Valberedningens förslag omvaldes följande styrelseledamöter på 1 år: 
Roger Albinson, Anders Jasphe och Jasmine Juhlin. 

 
§ 19 Val av revisor under 1 år 
 (Valberedningen: Annelie Nyberg och Ulf Nyberg) 

Enligt Valberedningens förslag omvaldes revisor Rein Leesment.  
 

§ 20 Val av valberedning under 1 år 
 (Valberedningen: Annelie Nyberg och Ulf Nyberg) 

Valberedningen Annelie Nyberg och Ulf Nyberg omvaldes.  
 
§ 21 Information och diskussion i aktuella frågor 
 (Ordf Johan Camp) 

Föreningen har fyra släpvagnar som är placerade enligt följande: 
- Sävedalen på Circle K (släpvagn med galler) 
- Lerum – centrum (släpvagn med kåpa) 
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- Floda på Circle K (släpvagn med galler) 
- Alingsås på Blomsterhaga (släpvagn med galler).  
En släpkärra kostar 100 kr/dygn att hyra. Man kan även lägga till en valfri 
försäkringskostnad om 100 kr/dygn. Bokar gör man via länk på föreningens hemsida.  
 
 

§ 22 Övriga frågor 
 (Ordf Johan Camp) 

a. Årsmötet beslutade att vi skall ha vagnarna som en förmån i vår förening.  
I januari 2022 är vagnarna bokföringsmässigt avskrivna. Härav undrar styrelsen 
hur årsmötet ställer sig till en årsmässig fortsättning, med förmånen eller om 
vagnarna skall avyttras innan nästa årsmöte 2023.    

  
Årsstämman godtog styrelsens förslag om att ha kvar släpvagnarna på en rullande 
period om ett år. Till kommande årsmöte 2023 kommer frågan att tas upp på nytt. 
 

§ 23 Årsmötesförhandlingarna avslutas 
Mötets ordförande tackade de närvarande för visat intresse, lämnade 
ordförandeklubban till ordförande i föreningen som avslutade mötet kl.21.10. 

 
 
 
……………………………………   …………………………………… 
Anna-Lena Holberg    Elizabeth Peetso 
Mötets ordförande    Sekreterare 
 
 
Justerat av: 
 
 
……………………………………   …………………………………… 
       
Bror Inge Helmfridsson   Peter Thörngren 
Justerare och rösträknare   Justerare och rösträknare 
 
 
 
Bilagor:  
Närvarolista tillika röstlängd 
Verksamhetsberättelse inkl resultat & balansräkning 2021 
Revisionsberättelse 2021 
Verksamhetsplan inkl budget 2022 
Valberedningens förslag 2022 (lämnades muntligen) 


